



Protokoll DS3

Datum 2024-06-15
Tid kl. 16:30-18:35
Plats Stockholms stiftskansli

Verksamhetsår 2024/25

Närvarande:

Danielle Djupedal Larsson
Madelene Forsén
Amanda Gidlöf
Astrid Tchernov
Jakob Gölstam
Irma Fors
Sebastian Ericson
Stefan Rickard
Emilia Möller
Sofia Engström

Anmält förhinder:

Nicole Oddbratt
Beata Gustafsson

Bilagor:

- Bilaga 1. Kallelse DS3
- Bilaga 2. Föredragningslista DS3
- Bilaga 3. AU6
- Bilaga 4. VU2
- Bilaga 5. Beslutsunderlag 3.1 Arbetsordning



1. Inledande formalia

1.1. Mötets öppnande

Ordförande Danielle Djupedal Larsson förklarade mötet öppnat kl 16:34.

1.2. Bön eller psalm

Danielle bad en bön.

1.3. Lägesrunda

Vi gjorde en runda hjärta sten.

1.4. Val av mötesordförande

Föreslagen mötesordförande: Danielle Djupedal Larsson

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Danielle Djupedal Larsson till mötesordförande.

1.5. Val av mötessekreterare

Föreslagen mötessekreterare: Sebastian Ericson

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Sebastian Ericson till mötessekreterare.

1.6. Val av mötesjusterare

Föreslagen mötesjusterare: Madelene Forsén

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Madelene Forsén till mötesjusterare.

1.7. Val av adjungerade

Distriktsstyrelsen beslutade

att adjungera Clara Alm.

1.8. Mötets beslutanderätt

Mötet fanns beslutsmässigt eftersom vi var fler än 7 ledamöter närvarande och kallelsen hade skickats ut i tid.

1.9. Fastställande av föredragningslista

Distriktsstyrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt förslag



1.10. Föregående protokoll

Distriktsstyrelsen beslutade

att lägga protokollet för DS2 till handlingarna.

2. Informationsärenden

2.1. Rapporter

2.1.1. Förbundet

Inbjudan till RÅM har öppnat. Förbundskansliet önskar att alla spelar in en film inför RÅM 2024.

Den 27 augusti kommer det att berättas mer om Svenska Kyrkans utredning kring skogsbruk. Det är i Uppsala och några från SKUSS får gärna medverka. Förbundet betalar resa och mat. Emilia, Amanda och Jakob är intresserade av att medverka.

2.1.2. Kansliet

Det har varit mycket fokus på de pågående personalförändringarna. En anställd, Nenne Chune, har slutat och det har påbörjats rekrytering av två nya konsulenter som ska jobba deltid.

Kontakten med Vaxholm om Midnattsvolleyboll fortsätter.

Midnattsvolleyboll är spikat till 16 november 2024.

Clara har träffat alla som arrangerat psalmskrivarläger för unga runt om i Sverige. 2025 kommer det arrangeras ett läger där alla får träffas och sjunga varandras psalmer.

Clara har varit i Strängnäs för att träffa stiftspedagogerna där.

Tillsammans med Stockholm görs en utbildning för församlingsanställda som jobbar med barn- och ungdomsverksamhet.

Anmälan till Mental Health Run är öppen. Madde kommer att lägga upp ett inlägg på Instagram.

2.1.3. Stiftet

Kraftsamling är färdigplanerad och kommer att vara den 26 september 2024. Amanda G, Jakob och Emilia kommer att vara med och hålla i en workshop om SKUSS. Alla i styrelsen är välkomna att vara med.

Stiftsdirektor Solveig Ininbergs har avtackats och nya stiftsdirektorn Maria Frisk har tillträtt.

2.1.4. Arbetsutskottet (AU)

Madelene föredrog punkten (se bilaga 4)



- 2.1.5. Organisationsutskottet (OU)
Amanda föredrog punkten.
Inget möte har hållits sedan DS-helgen.
 - 2.1.6. Verksamhetsutskottet (VU)
Stefan föredrog punkten (se bilaga 5).
 - 2.1.7. Ekonomiutskottet (EU)
Emilia föredrog punkten.
Ekonomiutskottet har inte haft något möte ännu. Emilia ska boka in möte med Klara Gäfvert för att lära sig mer.
 - 2.1.8. Internationella utskottet (IU)
Danielle föredrog punkten.
Internationella utskottet har inte haft något möte ännu. Däremot närvarade Jakob på ett seminarium 13/6 som rör olika aktuella konflikter och andra internationella frågor.
 - 2.1.9. Förvaltningsutskottet (FU)
Madelene föredrog punkten.
Förvaltningsutskottet har inte haft något möte ännu. När de nyanställda börjat kommer förvaltningsarbetet föras över på dem.
 - 2.1.10. Lokalavdelningsbesök
Amanda har varit på Gungarö.
Sebastian har varit i Täby.
Madelene föreslår att skicka ut mejl till lokalavdelningar innan sommaren samt att nämna bland annat Pride och andra aktiviteter som SKUSS medverkar på/håller i under sommaren.
- 2.2. Beslutsuppföljning**
Tre beslut togs, utskottets fördelning, arvodering, kontaktlokalavdelningar.
- 2.3. Bordlagda frågor**
Det fanns inga bordlagda frågor
- 2.4. SKUSS och världsläget**
Jakob föredrog om seminariet han närvarade på. Representanter från FN var intresserade av SKUSS arbete samt att kontakt hade uppskattats, däremot ska de se över vem de kommer att sätta som kontaktperson.
Madelene nämnde hur ett ryskt stridsflygplan inkräktade svenskt luftrum igår, men att det är otydligt varför det hände och/om det var avsiktligt.
Stefan tog upp att det var EU-val i söndags, 9/6.



2.5. Uppföljning av årsmötesbeslut

Emilia föredrog punkten.

Hon tog upp vikten av att följa upp på årsmötet och alla motioner som gick igenom.

Danielle förklarade att domarutbildningen för midnattsvolleyen lär läggas på OU:s bord, i och med att det faller under midnattsvolleyen. Taize är svårare att veta, att det möjligen hamnar hos AU för tillfället. Clara föreslår att lägga ansvaret hos OU för att lätta trycket på AU. Danielle lyfter upp svårigheter med kostnaden, att möjligen finna möjligheten att samarbeta med församlingar där SKUSS reserverar platser på transporten.

Clara tog upp att församlingspedagoger runt om i Stockholm visade stort intresse för en resa till Taize.

2.6. Tiktok

Danielle påbörjade att föredra punkten. Hon lyfte upp att det är en väg man skulle kunna gå.

Emilia anser att vi inte bör ha TikTok. Att företaget kanske inte är rätt att associeras med, i och med att de anklagas för censur och att de brutit mot dataskyddslagen. Emilia håller med Stefan (se nedan).

Madelene instämmer och poängterar att svårigheten är även tidsaspekten, att hellre prioritera de sociala nätverk som redan är i bruk. Hon fortsätter med att lyfta upp faktumet att användningen av Snapchat inte faktiskt satsat på helt sedan innan Corona.

Danielle tar upp att man skulle kunna använda annonsering på TikTok.

Astrid anser att vi bör testa att använda TikTok, att om det inte går bra skulle man kunna stänga ned kontot. Hon fortsätter med att planering är viktigt och att aktivt komma på nya idéer kring inlägg, samt att det är svårt att veta vilken väg vi ska gå på TikTok.

Amanda tar upp att om nästa år ska vara ett rekryteringsår är det viktigt att kunna nå ut till fler, att vara öppen till att använda fler sociala nätverk än de vi har nu.

Amanda anser att man kan undersöka om möjligheten att använda TikTok som socialt nätverk i framtiden.

Clara ger input på att oavsett vilket forum vi än väljer att använda är kanske det som läggs ut det som ska prioriteras, att en plan bör sättas upp där man lägger upp inlägg kontinuerligt.

Stefan tar upp att det vi skulle kunna lägga upp på TikTok skulle lika gärna kunna läggas ut via Instagram Reels.

Jakob tar upp att resurser kan bli lite för utspridda för att kunna nå ut "ordentligt" till medlemmar.

Distriktsstyrelsen beslutade

att inte påbörja en användning av TikTok

Distriktsstyrelsen beslutade

att fortsätta använda sig av de sociala nätverk redan i bruk

Distriktsstyrelsen beslutade



att inte utreda om man kan använda andra sociala medier än de redan i bruk

2.7. **Pride**

Danielle berättade att SKUSS lokal är öppen för volontärer under Pride. Förmodligen kommer dörrarna stängas vid 22. Danielle kommer att vara värdinna, samt Madelene, + Irma och Sofia (preliminärt).

Amanda tog upp hennes och Danielles förbönsskrivande till Kärlekens mäsas.

Danielle understryker vikten av att skicka ut till lokalavdelningar för att få fler att komma till paraderna.

Clara jobbar under Prideveckan med superfokus på det arbetet. Hon behöver veta, senast på onsdag 19/6, vilka som kan närvara på Norramälarstrand på lördag kl 11 under Pride. Hon tog även upp att det är ännu högre säkerhetsgrad detta år.

2.8. **RÅM**

Danielle börjar föredra. Madelene kommer att sitta som mötesordförande under RÅM. RÅM-arbetet rullar på och att det bör inte bli nattmangling efter kl 22 men att presidiet har räknat med att RÅM slutar kl 18, däremot är inte diskussioner helt inräknade (beroende på ifall de drar över).

2.9. **Rekryteringskampanj**

Danielle har satt igång med detta och ser gärna att andra ställer upp. Madelene föreslår att någon från OU och VU är med. Emilia och Sofia kommer medverka.

2.10. **Mental Health Run**

Anmälan är öppen och SKUSS har 40 platser att delta med. Planen är att samlas innan, med utdelning av tröjor osv. Emilia ställer frågan om ett mejl skickats ut till församlingar. Danielle svarar med att det inte skickats ut än, men att det ska göras inom kort, samt att deadline för anmälan är 31/8.

Emilia föreslår att förlänga deadline till senare in i september för att kunna dra in fler medlemmar till MHR.

Danielle svarar med att man först kan se hur stort intresset är fram tills den satta deadline och anpassa den därefter.

3. **Beslutsärenden**

3.1 **Arbetsordning**

Inga redaktionella ändringar har fastställts, alltså är den fortfarande öppen att redigeras fram till dagens möte. Emilia undrar ifall tidsändringar för möten kan bestämmas i förväg. Hon tar även upp att det bör förtydligas vem reservationer ska skickas till då det tidigare inte hade förtydligats.

Distriktsstyrelsen beslutade

att anta Arbetsordningen för 2024/2025 med gjorda ändringar

4. **Avslutande formalia**

4.1. **Personalfrågor**



Styrelsen pratade om personalfrågor.

4.2. **Övriga frågor**

Höstens sammanträdesdatum:

17/8 - Heldagsmöte (DS-möte + aktivitet, avslut med middag)

17/9 - Kvällsmöte

15/10 - Kvällsmöte

12/11 - Kvällsmöte

14/12 - Heldagsmöte (DS-möte + julavslutning)

3-5/1 - Propositionshelg + DS-möte

Stefan tar upp fotbollscupen. Den är satt 18/8 på Bredängs BP med Hägersten.

4.3. **Nästa sammanträde**

Nästa sammanträde är den 17/8

4.4. **Mötets avslutande**

Danielle Djupedal Larsson avslutade mötet kl. 18:35.

